
Lijst moties Presidium 7 september en PS 28 september 2015 

 

ID Motienummer Onderwerp Inhoud Indiener Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

446 M27/PS29-06-

2015 

Actieplan Geluid; 

groene 

geluidsschermen 

verzoeken het college  van GS 

om: 

* op meerdere locaties waar de 

hinder hoger is dan 60 dB 

proefprojecten te starten met 

groene   

geluidsschermen van onder 

andere bamboe en kokosvezels. 

SP 

PvdD 

ONH 

GroenLinks 

50PLUS 

Talsma, T.   

445 M24/PS29-06-

2015 

Natuurbeheerpla

n; 

Vaarlandtoeslag 

PS dragen het college op: 

te onderzoeken of de 

vaarlandtoeslag ook open kan 

worden gesteld voor agrarische 

ondernemers. 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Talsma, T.   

444 M20/PS29-06-

2015 

Kaderbrief; 

startups 

PS verzoeken het College: 

1) een inventariserend 

onderzoek uit te voeren naar wat 

momenteel op gemeentelijk en 

provinciaal niveau in Noord-

Holland en op Rijksniveau voor 

startups wordt georganiseerd en 

naar waar de provincie een 

onderscheidende rol kan spelen 

bij het faciliteren van startups; 

2) Provinciale Staten hierover 

niet later dan in december 2015 

te berichten. 

VVD 

PvdA 

GroenLinks 

D66 

CDA 

Bond, J.  23-07-2015  Hr. Bond heeft in 

de PS vergadering aangegeven 

dat het onderzoek in het najaar 

wordt meegenomen, 

gekoppeld aan het MKB 

innovatiefonds. Deze 

toezegging wordt opgenomen 

op de LTA van de commissie 

EEB. 

 

443 M19/PS29-06-

2015 

Kaderbrief 2016 spreken de wens uit dat: 

* Gedeputeerde Staten voor de 

opstelling van de Begroting 

2016 en meerjarenraming 

uitgaan van de financiële 

ontwikkelingen zoals geschetst 

in de Kaderbrief 2016 èn de in 

het coalitieakkoord 'Ruimte voor 

groei' geschetste financiële 

ruimte voor de jaren 2015 tot en 

met 2019 en invulling daarvan 

met nieuw beleid. 

 

 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Post, E.   
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442 M16-2015 Motie 

statenbrede 

annex 

PS verzoeken het college van GS: 

* inhoudelijk te reageren op de 

18 voorstellen in de bijlage van 

deze motie; 

* daarbij aan te geven hoe het 

college het voorstel wil uitvoeren 

of toe te lichten waarom zij het 

voorstel niet overnemen; 

* over de overgenomen 

maatregelen op een dusdanige 

wijze te rapporteren dat dit kan 

dienen als inbreng voor de 

strategische agenda. 

PvdD 

ONH 

GroenLinks 

CU-SGP 

50PLUS 

Alle 

gedeputeerde

n 

Uit GS-besluitenlijst 01-09-

2015: Het college besluit:  

1. de brief met een reactie op 

de 18 voorstellen uit de motie 

Statenbrede Annex van 26 mei 

jl. aan Provinciale Staten te 

verzenden;  

2. de portefeuillehouder te 

machtigen voor redactionele 

aanpassingen. 

 

441 M11-2015 Coalitieakkoord; 

CETA en TTIP 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het College van 

GS: 

* in interprovinciaal verband, in 

Brussel en Den Haag de mening 

van Provinciale Staten over CETA 

en TTIP uit te dragen; 

* in interprovinciaal (IPO) 

verband de dialoog aan te gaan 

met andere provincies die zich 

zorgen maken over de gevolgen 

van CETA en TTIP. 

SP 

PvdD 

Bond, J.  28-08-2015 Na bespreking in 

IPO op agenda commissie om 

verder te bespreken. De 

toezegging zal worden 

opgenomen op de LTA van de 

commissie EEB. 

 

12-06-2015  Uit notulen PS 26-

05-2015; reden aanhouden 

motie: 

Mevrouw ALBERTS (SP): "Ik heb 

geen behoefte aan een tweede 

termijn, maar wel een reactie 

op de motie. De toezegging 

van mevrouw Post over het 

aankaarten in IPO-verband 

enzovoorts, vinden wij goed 

om te horen, want dat is 

eigenlijk ook de bedoeling 

geweest van de motie. Wij 

kunnen hem in stemming 

brengen, maar u verzoekt hem 

aan te houden. Die uitgestoken 

hand nemen wij aan." 

440 M10-2015 Motie Vreemd 

a/d Orde; 

museale status 

Huis van Hilde 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoekt het college: 

te onderzoeken of het Huis van 

Hilde de museale status kan 

krijgen. 

PVV De Vries, R.  12-06-2015  Uit notulen PS 26-

05-2015; reden aanhouden 

motie: Gedeputeerde De Vries: 

"Ik wil het volgende met u 

afspreken. Op het moment dat 

sprake is van witte rook – en 
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dat zal eind november, 

december het geval zijn – dan 

wil ik daar graag in de 

commissie op terugkomen en 

kan ik u melden in hoeverre 

het mogelijk is de 

Museumregistratie te plegen 

en daarmee het gebruik van de 

Museumjaarkaart en dergelijke 

toe te passen." 

 

439 M9/26-03-2015 motie 

collegevorming 

PS besluiten: 

Om op basis van de 

uitgangspunten zoals 

gehanteerd bij de verkennende 

gesprekken de lijsttrekker van 

de VVD de opdracht te geven om 

met de vier beoogde 

coalitiepartijen tot 

programmatische 

overeenstemming te komen en 

een college te vormen. 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Post, E. 20-08-2015  Gezien de 

totstandkoming van de coalitie 

stelt GS voor deze motie als 

afgedaan te beschouwen. 

 

20-08-2015  Voorstel: motie 

afdoen. 

 

438 M5/PS02-03-

2015 

10% 

afwijkingsregel 

bij vervanging 

bestaande 

windturbines. 

PS roept GS op om: 

1. Met inachtneming van het 

gestelde in de considerans van 

deze motie gedurende de 

periode tot 15 januari 2016 de 

vergunningaanvragen die 

binnenkomen te toetsen en te 

monitoren en daarover aan 

Provinciale Staten te 

rapporteren; 

PS spreekt uit dat: 

2. Indien uit die rapportage 

blijkt dat de met de toepassing 

van de 10% afwijkingsregeling 

beoogde positieve effecten niet 

worden bereikt, de PRV zal 

worden aangepast in die zin dat 

teruggevallen wordt  op de 2% 

regeling. 

 

 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Geldhof, J.  

De Vries, R. 

20-08-2015  Een eerste 

voortgangsrapportage zal in 

het najaar aan PS gestuurd 

worden. 

 

23-04-2015  De tekst van de 

PRV is aangevuld. 
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435 M76/PS15-12-

2014 

Milieubeleidsplan

; smogalarm. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het College van 

Gedeputeerde Staten: 

te onderzoeken of het mogelijk 

is om met een voorstel te komen 

voor invoering van een Noord-

Hollands smogalarm, en hierbij 

het volgende te betrekken: 

* relevante indicatoren (zoals 

(ultra) fijnstof, stikstofoxiden, 

roet en ozon); 

* Europese normeringen en 

adviesnormen van de WHO; 

* smogweersvoorspellingen; 

* hoe Noord-Hollanders met 

media en bijvoorbeeld apps 

kunnen worden bereikt; 

* eventuele maatregelen in geval 

van (dreigende) smog, zoals een 

oproep om de auto te laten 

staan, thuis te werken of 

bijvoorbeeld het OV gratis te 

maken (gedurende de SMOG 

periode). 

PvdD 

PvdA 

Talsma, T.  09-01-2015  Reden aanhouden 

uit notulen PS 15-12-2014:De 

heer Van Liere (PvdD): "Ik weet 

dat Amsterdam op dit moment 

bezig is met het zelfstandig 

opzetten van een smogalarm. 

Als het Rijk zo snel als over 

enkele maanden met een 

nationaal smogalarm komt, 

dan ben ik bereid hem tot die 

tijd aan te houden, dus dat zal 

ik doen." 

 

434 M75/PS15-12-

2014 

Milieubeleidsplan

; instrument 

milieuzone. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het college van GS: 

het instrument Milieuzone in te 

zetten als één van de 

alternatieven om de 

luchtkwaliteit langs provinciale 

wegen te verbeteren. 

PvdD Talsma, T.  09-01-2015  Reden aanhouden 

uit notulen PS 15-12-2014: De 

VOORZITTER: "Ik heb van de 

gedeputeerde begrepen dat hij 

er wel voor is om daar nadere 

aandacht aan te geven, wat de 

betekenis zou kunnen zijn, en 

daarover rapporteert in de 

richting van de commissie en 

op basis daarvan zet u de 

discussie voort. "De heer VAN 

LIERE (PvdD): "Ik houd de motie 

aan." 

 

433 M74/PS15-12-

2014 

Milieubeleidsplan

; milieu dialoog. 

PS roepen het college op: 

* een Noord-Hollandse 

milieudialoog te creëren, waarin 

op regelmatige basis overleg 

plaatsvindt met onder meer 

bedrijfsleven, 

VVD 

D66 

CDA 

Talsma, T. 20-08-2015  De verkenning is 

uitgebreid naar enkele delen 

van Zaanstad die langs het 

Noordzeekanaal liggen. Verder 

geen wijzigingen ten opzichte 

van 23-4-2015. 
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werkgeversorganisaties, andere 

overheden en maatschappelijke 

(milieu)organisaties; 

* in deze dialoog te spreken 

over milieukwesties, zoals geur, 

geluid en fijnstof met als doel 

het  milieu in Noord-Holland 

gezamenlijk te verbeteren en 

daarvoor maatregelen te 

ontwikkelen. 

 

23-04-2015  Er vindt een 

verkenning plaats voor het 

opstarten van een 

milieudialoog rond 

industrieterrein Westpoort. De 

provincie bespreekt met de 

relevante stakeholders de 

noodzaak om met elkaar in 

gesprek te gaan over 

milieukwesties en de 

bijbehorende ambitie. De 

opzet van de milieudialoog 

Westpoort wordt momenteel 

uitgewerkt en zal met de 

betrokken bestuurders worden 

afgestemd. 

 

06-02-2015  GS zetten de 

Milieudialoog IJmond voort. 

Verder verkennen GS in het 

eerste kwartaal van 2015 voor 

één andere regio of er 

eenzelfde ambitie en gedeelde 

noodzaak bestaat om via een 

dialoog met elkaar aan de slag 

te gaan. In de loop van 2015 

kan ook in andere regio’s een 

verkenning worden uitgevoerd. 

 

431 M72/PS15-12-

2014 

Detailhandelsbele

id; pilot 

herstructurering 

winkelstraten en 

buurtwinkelcentr

a. 

 

AANGEHOUDEN 

PS besluiten: 

Gedeputeerde Staten uit te 

nodigen onder gemeenten te 

peilen of één van hen bereid is 

samen met de provincie een 

pilot te doen voor 

herstructurering, herverkaveling 

of transformatie van een  

winkelstraat of 

buurtwinkelcentrum, en in dat 

geval aan Provinciale Staten een 

voorstel te doen  

voor zo'n pilot samen met deze 

SP 

50PLUS 

Bond, J.  

Run, J. van 

 09-01-2015  Reden aanhouden 

uit notulen PS 15-12-2014: De 

heer BRUGGEMAN (SP): "De 

motie Pilot herstructurering 

samen met een gemeente 

wordt breed sympathiek 

gevonden, alleen er is op dit 

moment geen geld voor. Mijn 

conclusie is dan om de motie 

nu aan te houden in afwachting 

van dat het bescheiden bedrag 

waar wij over spreken, wel 

gevonden wordt." 
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gemeente en andere benodigde 

partijen, en indien het in de 

begroting in operationeel doel 

5.3.1. gereserveerde bedrag van 

€ 320.000 hiervoor niet 

toereikend is, een voorstel te 

doen voor een bescheiden 

verhoging van deze reservering. 

 

430 M69/PS15-12-

2014 

Wind op Land; 

handhaving bij 

gevaarlijke 

situaties en 

overlast gevende 

windturbines. 

PS roept het college op om: 

strak te handhaven bij 

gevaarlijke situaties en overlast 

gevende windturbines. 

PVV Geldhof, J.  

De Vries, R. 

20-08-2015  GS hebben 

bezwaar aangetekend tegen de 

door de gemeente Schagen 

afgegeven 

omgevingsvergunning voor het 

oprichten van een windturbine 

op het perceel Grote Sloot 158 

wegens strijd met artikel 32 

van de PRV. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  Hierover zijn 

afspraken gemaakt met de 

OD’s (Omgevingsdienst). OD’s 

handhaven in opdracht van GS. 

In uitvoering. 

 

 

429 M64/PS15-12-

2014 

Afwegingskader 

Wind op Land 

PS verzoeken het college van 

Gedeputeerde Staten: 

1) om bij de gemaakte keuze en 

de prioritering van de projecten 

onder meer de volgende 

uitgangspunten mee te wegen: 

- de wijze waarop het initiatief 

tot stand gekomen is; 

- de betrokkenheid van de 

bewoners; 

- het draagvlak voor het project;- 

de afstand tot bewoning; 

- de grootte en soort van de 

beoogde windturbines; 

- de plaatsing van het project 

binnen het 

herstructureringsgebied(op de 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Geldhof, J.  

De Vries, R. 

20-08-2015  Het toegezegde 

overzicht van de dan bekende 

aanvragen met een toetsing 

aan de criteria uit het 

Afwegingskader in M64 zal dit 

najaar aan PS gestuurd worden. 

 

23-04-2015  Op 15-02-2015 

hebben GS de nadere 

uitwerking van Motie 64-2014 

vastgesteld en ter kennisname 

aan Provinciale Staten 

gestuurd. Toegezegd is dat GS 

voordat de definitieve 

aanvragen bij de OD NZKG 

worden ingediend –vanaf 15-1-

2016- aan PS een overzicht van 
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suggestiestrook of daarbuiten); 

- het gebruiken/onderschrijven 

van de gedragscode  van de 

NLVOW;2) de keuze en de 

afweging die daarbij is gemaakt 

aan PS voor te leggen; 

de dan bekende aanvragen 

sturen met een toetsing aan de 

criteria uit het Afwegingskader 

in M64. 

 

13-03-2015  Uit GS-

besluitenlijst 15-02-2015:7. De 

nadere uitwerking van Motie 

64-2014 vast te stellen en ter 

kennisname aan Provinciale 

Staten te sturen; 8. Parallel aan 

de uitvoering van besluit 2 en 

3 in overleg met de gemeente 

Haarlemmermeer te 

onderzoeken of de locatie 

Haarlemmermeer-Zuid 

uitvoerbaar is binnen de 

kaders van het 

Luchthavenindelingsbesluit 

(LIB) en Provinciale Staten te 

informeren over de 

uitkomsten; 9. Provinciale 

Staten te informeren over 

voorgaande besluiten door 

toezending van brief met 

voordracht; 10. De 

portefeuillehouders te 

machtigen redactionele 

wijzigingen aan te brengen 

naar aanleiding van GS. 

 

06-02-2015  In uitvoering. PS 

worden over de voortgang 

geinformeerd.  

 

428 M61/PS12-15-

2014 

Motie Vreemd 

a/d Orde; 

Natuurbeheer 

Vafamil terrein 

PS verzoeken het College van 

Gedeputeerde Staten: 

op korte termijn de mogelijkheid 

te onderzoeken en uit te voeren 

opdat het Vafamil-terrein aan de 

Zeeweg in beheer komt bij een 

grote natuurbeheerder uit het 

Nationaal Park Zuid-

PvdD 

PvdA 

D66 

50PLUS 

Post, E. 20-08-2015  Inmiddels heeft 

een ambtelijk gesprek 

plaatsgevonden met het RVB 

over de verkoopprocedure. Het 

is onduidelijk in hoeverre het 

RVB een voorkeurspositie moet 

en kan geven aan de 

gebruikers en naastgelegen 

17-02-2015  In commissie R&M 

van 12 januari 2015 is naar de 

stand van zaken gevraagd en 

het gedeputeerde Bond 

aangegeven dat de motie 

onder portefeuille grondzaken 

van gedeputeerde Post valt en 

dat er bij RVOB een maand 



 8 

ID Motienummer Onderwerp Inhoud Indiener Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

Kennemerland. eigenaren bij de verkoop van 

het terrein. Het RVB zoekt dit 

uit en zal de provincie 

informeren over de uitkomsten 

alvorens verdere stappen 

worden ondernomen. 

 

01-05-2015  Uit Notulen PS 02-

03-2015, op vraag fractie PvdD 

naar stand van zaken: 

Gedeputeerde Post: Er hebben 

gesprekken plaatsgevonden 

tussen Rijksvastgoed en het 

Ontwikkelingsbedrijf en een 

grote natuur beherende 

organisatie. Het RVOB 

onderzoekt de mogelijkheden 

om onderhands aan deze 

organisatie te verkopen en ons 

is toegezegd dat het RVOB ons 

hiervan op de hoogte houdt en 

met ons in gesprek gaat mocht 

een verkoop onverhoopt niet 

tot stand komen. Dat is op dit 

moment de stand van zaken.  

 

06-02-2015  Motie is in 

behandeling genomen; er vindt 

overleg plaats met het Rijk. 

Wanneer dit overleg tot 

duidelijkheid leidt, worden PS 

geïnformeerd. 

 

uitstel is gevraagd om de 

motie uit te voeren. 

 

427 M60/PS15-12-

2014 

Motie Vreemd 

a/d Orde; 

businesscase 

Pallas 

PS verzoeken Gedeputeerde 

Staten: 

* Provinciale Staten voorafgaand 

aan het besluit over het 

vrijgeven van een volgende 

tranche een ge-update 

businesscase voor te leggen, 

met een overzicht van 

geïnteresseerde private partijen  

die bereid zijn om in te stappen. 

PvdA 

D66 

Bond, J. 20-08-2015  De aanvraag voor 

de volgende tranche wordt 

verwacht rond de zomer van 

2015. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  De externe 

partijen zijn over deze motie 

geïnformeerd. Deze motie kan 

28-07-2015  Naar verwachting 

zal de ge-update businesscase 

worden behandeld in de 

commissie EEB van 5 oktober 

2015. 
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pas bij de volgende tranche 

worden afgehandeld. 

 

426 M59/PS10-11-

2014 

Begroting; 

restwarmte en 

warmterotonde 

NH. 

Provinciale Staten van Noord-

Holland: 

spreekt de steun uit voor betere 

benutting van restwarmte en 

roept GS de plannen voor de 

aanleg van warmterotonde in 

Noord-Holland in het tweede 

kwartaal van 2015 aan PS te 

presenteren. 

PvdA De Vries, R. 08-06-2015  Uit GS-

besluitenlijst 19-05-2015:Het 

college besluit: 1. In te 

stemmen met de inhoud van 

het Programma MRA Warmte & 

Koude; 2. De 

Samenwerkingsovereenkomst 

MRA Warmte & Koude aan te 

gaan en te laten ondertekenen 

door de portefeuillehouder 

Duurzame Energie; 3. PS 

hierover per brief te 

informeren; 4. PS voor te 

stellen de motie M59-2014 

hiermee als afgehandeld te 

beschouwen.  

 

23-04-2015  Selectie 

Programmaregisseur vindt 

plaats in de laatste week van 

maart 2015, op basis van 

enkele tientallen sollicitaties. 

Voorzitter en secretaris 

wervingscommissie vanuit 

Amsterdam Economic Board en 

RVO. PNH heeft zitting in 

wervingscommissie. Na 

benoeming 

programmaregisseur is de 

verwachting dat die in mei 

2015 aan de slag zal gaan. Na 

nadere invulling van zijn/haar 

programma, worden de Staten 

geïnformeerd. 

 

06-02-2015  25 november 

2014 PS een brief verstuurd 

(kenmerk 325335/500261) in 

het kader van het 

ondertekenen van een tweede 

08-06-2015  Aangezien de wet 

is aangenomen door de 

Tweede en Eerste Kamer wordt 

voorgesteld de motie als 

afgedaan te beschouwen. 

De commissie EEB heeft  in 

haar vergadering van 7 

september 2015 hiermee 

ingestemd. 
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SOK ‘Regionaal Warmtenet 

IJmond’. Hierin is aangegeven 

dat sinds medio 2013 binnen 

de MRA met een 

programmatische aanpak 

gewerkt wordt aan het thema 

Warmtenetten. De 

samenwerking in de IJmond 

valt onder deze ‘parpaplu’. 

Binnen de MRA-regio zullen de 

kansen van het benutten van 

restwarmte op verschillende 

manieren onderzocht worden. 

In de brief is aangegeven dat 

het te ontwikkelen warmte- en 

koudenet in de metropoolregio 

wellicht bestempeld zou 

kunnen worden als ‘rotonde’, 

het begrip dat gebruikt wordt 

in de Motie. Dit is een vraag 

voor de gezamenlijk aan te 

stellen Programmamanager 

Warmtenetten MRA. Deze 

programmamanager wordt in 

het eerste kwartaal van 2015 

geworven, en start naar 

verwachting eind april 2015. 

 

424 M54/PS10-11-

2014 

Begroting 2015; 

financiering 

natuur- en 

landschaps-

beheer Noord-

Holland. 

PS verzoeken GS: 

* LNH  en andere 

terreinbeheerders de 

mogelijkheid te geven om hun 

specifieke omstandigheden voor 

hogere kosten voor 

natuurbeheer nader te 

onderbouwen; 

* te monitoren of de nieuwe 

doelsubsidies voor de 

terreinbeheerders (en in het 

bijzonder voor LNH) toereikend 

zijn voor het uitvoeren van de 

provinciale taken voor 

ontwikkeling en beheer van 

PvdA 

D66 

Talsma, T. 20-08-2015  Er zijn zes 

reacties van de 

terreinbeheerders ontvangen. 

GS zullen hierop reageren. PS 

wordt dit najaar nader 

geïnformeerd. 

 

23-04-2015  De 

terreinbeheerders is per brief 

gevraagd te reflecteren op de 

vraag die in de motie is 

gesteld. Reactie wordt dit 

voorjaar verwacht, waarna met 

de terreinbeheerders 

gesproken zal worden over hun 
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natuur; 

* hierover halfjaarlijks verslag uit 

te brengen aan PS, de eerste 

keer in juni 2015. 

reacties. Voorzien wordt dat PS 

medio 2015 kunnen worden 

geïnformeerd. 

 

06-02-2015  Motie is in 

behandeling genomen; 

komende maanden zullen de 

terreinbeheerders worden 

benaderd. Voorzien wordt dat 

PS medio 2015 kunnen worden 

geïnformeerd. 

 

421 M41/PS10-11-

2014 

Begroting 2015; 

integraal werken 

met regio's 

PS verzoeken GS: 

* een notitie te maken voor de 

overdracht aan een nieuw 

college met daarin:  

- een stand van zaken van de 

plannen voor gebiedsgericht 

werken met regio's; 

-een overzicht van alle 

subsidieregelingen, bedragen en 

verordeningen die er nu voor 

regio's zijn, inclusief wanneer en 

hoe vaak aanvraagtermijnen zijn; 

* deze notitie in de commissie 

WEB te bespreken in 'een benen 

op tafel' overleg. 

GroenLinks Talsma, T. 20-08-2015  Is aangehouden in 

GS. Wordt na de vakantie 

besproken.  

 

23-04-2015  In behandeling 

concept-antwoord aan PS wordt 

binnenkort in GS behandeld. 

 

 

420 M35/PS10-11-

2014 

Motie vreemd a/d 

orde; opstarten 

alternatief bij 

opheffen buslijn. 

PS verzoeken GS: 

* om, wanneer een buslijn wordt 

opgeheven, het initiatief te 

nemen voor het organiseren van 

een overleg met betrokken 

partijen waar de behoefte aan en 

bereidheid tot het opstarten van 

alternatief vervoer kan worden 

geïnventariseerd; 

* als blijkt dat de behoefte aan 

en bereidheid tot het opstarten 

van alternatief vervoer bestaat, 

de initiatiefrol over te dragen 

aan betrokken partijen en, 

indien daar behoefte aan is, de 

kennis en Informatie waar de 

PvdA Post, E. 20-08-2015  Als dit aan de 

orde is, zal aldus worden 

gehandeld. 

 

23-04-2015  Als dit aan de 

orde is, zal aldus worden 

gehandeld. 

 

06-02-2015  In behandeling. 

 

28-04-2015  GS te verzoeken 

de reactie op de motie  

schriftelijk aan PS kenbaar te 

maken   
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provincie over beschikt ter 

beschikking te stellen van de 

nieuwe verantwoordelijken; 

418 M34/PS22-09-

2014 

Stimuleren 

regionale 

economie 

PS verzoeken GS: 

* om de voortgang te monitoren 

via de Techniekraad van 

sectoren waar een grote vraag is 

naar technisch geschoold 

personeel en daarover ten 

minste 2x per jaar aan 

Provinciale Staten te 

rapporteren; 

* Een aparte visie te ontwikkelen 

op de aanpak van de mismatch 

op de arbeidsmarkt in 

aansluiting op de 

clustersamenwerking waarbij 

oog is voor specifieke 

doelgroepen waar de 

problematiek sterk speelt en 

deze visie in het eerste kwartaal 

van 2015, en een eventuele 

update in het eerste kwartaal 

van 2016, aan Provinciale Staten 

voor te leggen. 

VVD 

PvdA 

GroenLinks 

D66 

CDA 

Talsma, T. 23-04-2015  Geen wijzigingen, 

voorstel motie als afgehandeld 

te beschouwen. 

 

13-03-2015  Uit besluitenlijst 

GS 15-03-2015:Het college 

besluit: 1. De 

bouwstenennotitie aanpak van 

de mismatch op de 

arbeidsmarkt vast te stellen; 2. 

Provinciale Staten te 

informeren met brief; 3. 

Provinciale Staten voor te 

stellen motie 34/2014 van 22 

september 2014 als afgedaan 

te beschouwen; 4. De 

portefeuillehouder te 

machtigen wijzigingen van 

redactionele aard aan te 

brengen. 

 

06-02-2015   In behandeling. 

Notitie over visie wordt 

opgesteld. 

 

19-12-2014  Uit GS-

besluitenlijst van 16-12-2014: 

het college besluit: 1. kennis te 

nemen van de bereidheid van 

de Techniekraad Noord-

Holland om periodiek feiten en 

cijfers over de mismatch 

onderwijs arbeidsmarkt voor 

de technische sectoren te 

leveren;2. de toezegging tot 

duiding van de 

promotieactiviteiten en 

bevorderen leercultuur t.b.v. 

stage- en leerwerkplekken in 

de techniek mee te nemen in 

30-04-2015  Het voorstel van 

GS om motie af te doen zal in 

oktober 2015 in de commissie 

EEB worden behandeld. 

 

05-01-2015  Zie brief C-agenda 

WEB 12 januari 2015. 
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de beantwoording van motie 

M34/2014; 3. te bevestigen 

dat het college de mismatch op 

de arbeidsmarkt niet ziet als 

een provinciale kerntaak maar 

bereid is om op creatieve wijze 

bij te dragen aan de oplossing 

van deze problematiek; 4. 

Provinciale Staten te 

informeren via brief; 5. de 

portefeuillehouder te 

machtigen tot het doen van 

redactionele wijzigingen. 

 

27-11-2014  Voor het 1e 

onderdeel is contact met de 

Techniekraad gelegd. Het 1e 

moment van rapporteren moet 

nog worden afgesproken met 

als doel om het te combineren 

met andere 

rapportagemomenten bij 

provincie en techniekraad. Het 

2e onderdeel van de motie 

heeft de gedeputeerde met 

instemming van PS 

geïnterpreteerd als dat er 

bouwstenen worden geleverd, 

na de statenverkiezingen en 

voor eind mei 2015, voor een 

visie op dit onderwerp. 

 

417 M33/PS22-09-

2014 

Investerings-

impuls Duurzame 

Zeehavens 

Noord-Holland 

PS besluiten: 

Gedeputeerde Staten te vragen 

om op basis van de 

uitvoeringsprogramma NZKG en 

het optimaal ruimtegebruik 

onderzoek in de haven van Den 

Helder aan te geven hoe 

versnelling van de 

verduurzaming van de 

zeehavens kan plaatsvinden, dit 

in duidelijk meetbare 

VVD 

GroenLinks 

CDA 

Post, E. 20-08-2015  GS hebben brief 

aan PS verzonden om PS te 

informeren over het opstellen 

van een uitvoeringsregeling en 

daarbij verzoeken GS de motie 

als afgehandeld te 

beschouwen. De brief zal in 

september door de commissie 

M&F worden besproken. 

 

07-07-2015  Uit besluitenlijst 

21-08-2015  Bespreking 

informatie nadere uitwerking 

aanpak in commissie M&F van 

7 september 2015. Dan wordt 

besloten of motie kan worden 

afgedaan. 

 

09-02-2015  Voorstel is 19 

januari 2015 is de commissie 

M&W behandeld. De commissie 

heeft positief gereageerd. 
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doelstellingen en maatregelen te 

formuleren en dit  zo spoedig 

mogelijk, uiterlijk in januari 

2015, te bespreken in de 

commissie M&W. 

GS d.d. 30-06-2015:Het college 

besluit:1. Kennis te nemen van 

de uitkomsten van de 

inventarisatie in het kader van 

de Investeringsimpuls 

Duurzame Zeehavens;2. Ten 

aanzien van de besteding van 

de middelen uit de 

Investeringsimpuls Duurzame 

Zeehavens à €4,74 miljoen een 

keuze te maken voor de 

Uitvoeringsregeling;3. 

Provinciale Staten via een brief 

over dit besluit te informeren 

en voor te stellen de motie als 

afgehandeld te beschouwen. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  Voorstel is 19 

januari in de commissie M&W 

behandeld. De commissie heeft 

positief gereageerd. Nadere 

uitwerking volgt. 

 

19-12-2014  Uit besluitenlijst 

GS 16-12-2014: het college 

besluit: 1. door middel van 

brief aan Provinciale Staten een 

voorstel te doen voor de 

uitvoering van de motie 33-

2014 (Investeringsimpuls 

duurzame zeehavens Noord-

Holland); 2. de gedeputeerde 

te machtigen voor het 

aanbrengen van redactionele 

wijzigingen. 

 

27-11-2014  Het voorstel is in 

voorbereiding. 

 

 

 

Nadere uitwerking volgt medio 

2015.  
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415 M28 PS23-06-

2014 

Kaderbrief; 

zonne-akkers 

PS verzoeken het college van 

Gedeputeerde Staten: 

* een voorstel uit te werken hoe 

zonne-akkers ingepast kunnen 

worden in de PRV; 

* een lijst op te stellen waar 

zonne-akkers kansrijk zijn. 

PvdD Geldhof, J.  

De Vries, R. 

20-08-2015  Geen wijzigingen. 

 

23-04-2015  Op 17 februari 

2015 is op uitnodiging van de 

gedeputeerden Bond en 

Talsma een presentatie 

gegeven over zonne-energie 

aan de woordvoerders Energie 

van alle politieke partijen. De 

presentatie gaf voeding aan 

uitgebreide discussie tussen de 

politieke partijen over de nut-

noodzaak. De beide 

gedeputeerden constateerden 

aan het einde dat er nog grote 

verdeeldheid bestaat tussen de 

politieke partijen over de 

uitgangspunten voor de 

verdere uitwerking van de 

motie. Na de verkiezingen zal 

dit verder worden opgepakt. 

 

06-02-2015  Op 24 november 

2014 is er een voorstel voor 

een Ruimtelijk Afwegingskader 

zonne-energie in de Commissie 

geweest. Op basis van de 

discussie in de Commissie 

heeft gedeputeerde Talsma het 

afwegingskader terug 

getrokken. De planning is om 

het afwegingskader in februari 

met statenleden te bespreken. 

 

27-11-2014  GS hebben PS een 

notitie over zonneweiden 

toegestuurd. Dit onderwerp 

staat op de agenda van 

commissie R&M van 24 nov. 

2014, “Naar een ruimtelijk 

afwegingskader zonne-

energie”21-10-2014 

Behandeling in cie R&M en in 

01-12-2014  Motie 415 kan 

nog niet worden afgedaan. De 

voordracht over zonneakkers is 

niet door naar PS en moet nog 

aangepast worden en komt 

eerst nog terug in cie R&M. 

 

05-11-2014  5-11-2014: 

Voorstel van GS om motie af te 

doen in R&M van 24-11-2014 
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PS gepland eind 2014, begin 

2015. 

 

06-11-2014  Uit GS-

besluitenlijst 4-11-14: het 

college besluit: 1. Het concept 

ruimtelijk afwegingskader 

zonne-energie vast te stellen; 

2. Met 2 à 3 pilots te starten 

over meervoudig 

ruimtegebruik voor zonne-

akkers; 3. Het concept 

ruimtelijk afwegingskader 

zonne-energie middels 

bijgevoegde voordracht ter 

vaststelling aan Provinciale 

Staten (PS) aan te bieden; 4. PS 

voor te stellen motie M28.2014 

als afgehandeld te 

beschouwen.  

 

413 M17 PS23-06-

2014 

Herindelings-

advies Bussum, 

Naarden, Muiden; 

artikel 12 

procedure KNSF 

terrein 

PS roepen het College van 

Gedeputeerde Staten op: 

* zich in te spannen richting BZK 

voor een goede  inpassing van 

het amendement van Beek in het  

wetsvoorstel; 

* zich in te spannen om de fusie 

niet onnodig te vertragen. 

PvdA 

GroenLinks 

CU-SGP 

50PLUS 

De Vries, R. 20-08-2015  De wet is 

aangenomen en de Tweede en 

Eerste Kamer en treedt op 01-

01-2016 in werking. Voorstel: 

motie als afgedaan 

beschouwen. 

 

23-04-2015  N.a.v. de 

hoorzitting hebben GS in 

februari een brief gestuurd 

naar de Vaste Kamercommissie 

BZK. Op 16-03-2015 heeft de 

minister van BZK de Nota nav 

het Verslag gepubliceerd. 

Hierin wordt ingegaan op de 

inpassing van het amendement 

Van Beek in het wetsvoorstel.  

 

06-02-2015  Op 18 december 

2014 hebben GS een brief 

geschreven aan de Vaste 

Kamercommissie van BZK als 

24-07-2014   

Zie GS brief C-agenda WEB van 

1/9/2014 waarbij 

herindelingsadvies aan BZK 

wordt gestuurd: hier wordt van 

de motie melding gemaakt en 

is als bijlage meegezonden aan 

de Minister. 

Zie ook brief C-agenda WEB 

12/1/15 aan vaste 

kamercommissie BZK over 

wetsvoorstellen samenvoeging 

gemeenten. 

De GS brief van februari 2015 

is op de ingekomen 

stukkenlijst PS geplaatst. Zie 

ook GS brief van 20 april inz. 

reactie op eindrapport artikel 

12 Muiden (staat ook op 

ingekomen stukkenlijst PS).  

 

Aangezien de wet is 
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reactie op het wetsvoorstel. 

Deze brief staat op de C-

agenda van de Commissie WEB 

van 12 januari a.s. Op vrijdag 

30 januari a.s. volgt een 

hoorzitting van de Vaste 

Kamercommissie in de Kazerne 

te Muiden.  

 

27-11-2014  Het door PS 

vastgestelde 

herindelingsadvies is door de 

minister van BZK omgezet in 

een wetsvoorstel. De 

ministerraad heeft 5/9/2014 

het wetsvoorstel vastgesteld en 

naar de Raad van State 

gestuurd. De Raad van State 

heeft in week 39 (22-

25/9/2014) zijn advies 

vastgesteld. Het wetsvoorstel is 

op 11/11/14 ingediend bij de 

Tweede Kamer. 

aangenomen door de Tweede 

en Eerste Kamer wordt 

voorgesteld de motie als 

afgedaan te beschouwen. 

 

410 M13/PS12-05-

2014 

Motie Vreemd 

a/d Orde; 

Luwtemaat-

regelen Hoornse 

Hop. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het College van 

Gedeputeerde Staten: 

om als voorwaarde aan het 

beschikbaar stellen van het 

budget toe te voegen dat er 

nadere afspraken dienen te 

worden gemaakt ten aanzien van 

de vergunningverlening voor 

maaien, beheer en kosten van 

maaien, zodat de 

toegankelijkheid van de haven 

van Hoorn en bevaarbaarheid 

van de recreatieve routes nabij 

Hoorn geborgd blijven. 

VVD 

PvdA 

CDA 

Geldhof, J.  15-10-2014  Zie brief op c-

agenda WEB 1 september 

2014. Op initiatief provincie 

zijn en worden er gesprekken 

gevoerd met betrokken 

partijen (gemeenten, 

Rijkswaterstaat, Ministerie l&M, 

recreatieschap en coöperatie 

Gastvrije Randmeren en de 

watersportsector) om de 

mogelijkheden te verkennen 

voor de organisatie en 

financiering van het 

maaibeheer van waterplanten 

in de Hoornse Hop. Uit deze 

verkenning moet blijken of 

maaien haalbaar is qua kosten, 

financiering en 

organisatievorm en of daar zo 

mogelijk afspraken uit kunnen 
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volgen voor het maaien van 

waterplanten in de Hoornse 

Hop. Na de zomer zal u 

geïnformeerd worden over de 

resultaten van de verkenning. 

In de cie WEB van 27/10/14 

heeft mw. Geldhof het 

volgende meegedeeld: zij geeft 

een update over de 

waterplantenaanpak in de 

randmeren en de Hoornse Hop. 

Deze zomer is in de randmeren 

een nieuwe aanpak gevolgd. 

De gemeenten hebben in 

samenwerking met een aantal 

organisaties succesvol een 

groter oppervlak gemaaid. 

Deze proef krijgt volgend jaar 

een uitgebreider vervolg. 

Maaien kan een oplossing zijn 

voor overlast door 

waterplanten. Er is een 

ambtelijke werkgroep van de 

kustgemeenten, 

recreatieschappen, 

recreatiepartijen, 

Rijkswaterstaat en de 

provincies aan de slag om 

waterplantenoverlast 

gezamenlijk aan te pakken. Dit 

vraagt geld en inzet. Eind 2014 

is duidelijk of en hoe partijen 

willen bijdragen aan deze 

oplossing. op 22 mei 2015 

hebben GS een brief aan PS 

gestuurd over het uitstel van 

de planuitwerking en van de 

luwtemaatregelen Hoornse 

Hop. 

 

15-05-2014  Het gevraagde is 

voor GS ook een belangrijke 

voorwaarde. Wordt behandeld 
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in een paralleltraject waarbij de 

provincie een stevige regierol 

heeft.  Die ruimte wordt de 

gedeputeerde gegeven. Graag 

over een half jaar resultaten in 

commissie melden. 

 

409 M12/PS12-05-

2014 

Motie Vreemd 

a/d Orde; 

ontwerp 

programma van 

eisen openbaar 

vervoer concessie 

Haarlem/IJmond 

2016/2025. 

 

AANGEHOUDEN 

PS verzoeken het college van 

Gedeputeerde Staten: 

in het Programma van Eisen 

openbaar vervoer concessie 

Haarlem/IJmond 2016/2025 niet 

op te nemen de passages uit het 

ontwerp die het mogelijk maken 

geen openbaar vervoer aan te 

bieden als geen zinvolle 

lijnvoering mogelijk zou zijn of 

naar verwachting maar weinig 

inwoners of werkers gebruik 

zouden maken van het openbaar 

vervoer. 

SP 

PvdA 

GroenLinks 

Post, E.  15-05-2014  Uit notulen PS 12-

05-2014: "Gedeputeerde POST: 

Uiteraard ben ik altijd bereid 

om degenen die de concessie 

aanbesteed heeft gekregen en 

de invulling van het 

programma door die 

vervoerder met u te bespreken. 

Dat is geen enkel probleem. 

"Motie is door fracties 

aangehouden, komt terug in de 

commissie. 

 

403 M9A-5/PS16-12-

2013 

nader onderzoek 

door 

gebruikmaking 

van artikel 151 

Provinciewet 

PS spreken uit: 

dat, nadat de uitkomsten van het 

forensisch onderzoek naar de 

gang van zaken rond 

Econcern/Darwind, de uitkomst 

van het door oud-gedeputeerde 

Hooijmaijers ingestelde hoger 

beroep en de uitkomsten van de 

aangekondigde en mogelijke 

vervolging van bij het dossier 

Hooijmaijers betrokken 

bedrijven, er door Provinciale 

Staten expliciet wordt stil 

gestaan bij de vraag of nader 

onderzoek  door gebruikmaking 

van artikel 151 van de 

Provinciewet opportuun is. 

VVD 

PVV 

PvdA 

ONH 

CDA 

50PLUS 

Remkes, J. 21-08-2015  PS is, bij brief van 

10 juli 2014 (303963-393157) 

geïnformeerd over de 

uitkomsten van het onderzoek. 

Het onderzoek is op 8 

september 2014 in de 

Commissie ZCM besproken. 

 

13-02-2014  De opdracht voor 

het onderzoek door een 

forensisch accountant is 

inmiddels verstrekt. PS is 

daarover bij brief nr. 

303963/303968 geïnformeerd. 

 

31-08-2015 Voorstel: motie 

afdoen. 

394 M2-24/11-11-13 Begroting 2014; 

gebieds-

ontwikkeling 

Haarlemmermeer

-west. 

PS roept GS op: 

Bij het Rijk er op aan te dringen 

dat er zo snel mogelijk 

duidelijkheid wordt verschaft 

over de SMASH opdat de 

PvdA 

D66 

CDA 

Geldhof, J. 14-08-2014  Geen wijzigingen, 

PS voorstellen deze motie als 

afgedaan te beschouwen. 

 

17-04-2014  Het college van 

16-12-2014  PS 15-12-2014: op 

verzoek van fractie D66 blijft 

motie nog staan omdat er nog 

geen beslissing over SMASH is 

genomen door de minister en 



 20 

ID Motienummer Onderwerp Inhoud Indiener Portefeuille-

houder 

Stand van zaken GS Voorstel Presidium 

provincie samen met de partners 

de kaders voor de ontwikkeling 

duidelijk kan maken en de 

gemeente de ontwikkeling 

Haarlemmermeer-west kan 

vervolgen. 

B&W van Haarlemmermeer 

heeft op 1 april jl een nieuw 

Uitvoeringsplan voor de 

Haarlemmermeer West 

vastgesteld. Een nieuw 

ontwikkelingsbeeld voor de 

voormalige westflank, inclusief 

de woningbouw,  maakt daar 

onderdeel van uit. Een 

bijzondere randvoorwaarde 

waar we in dit gebied mee te 

maken hebben is de 

luchthaven Schiphol. Formeel 

liggen de 

woningbouwontwikkelingen 

die voorzien zijn buiten de 

zogenaamde 20Ke-contour. Dit 

betekent dat de luchtvaart voor 

het voorgestelde 

ontwikkelingsbeeld geen 

enkele ruimtelijke beperking 

oplegt. Ook in de toekomst 

lijkt de luchtvaart geen 

beperkende effecten te hebben 

op Haarlemmermeer-west. Het 

Uitvoeringsplan zal nu door de 

gemeenteraad moeten worden 

bekrachtigd waarna het aan de 

provincie zal worden 

aangeboden met het verzoek 

voor de uitvoering de bij de 

provincie neergelegde Nota 

ruimte-middelen beschikbaar 

te stellen.  

 

13-02-2014   In behandeling. 

 

er nog een rapportage over in 

de Cie R&M is toegezegd. 

 

20-11-2014  Presidium 17-11-

2014: deze motie wordt 

afgedaan na vaststelling in PS 

van 15-12-2014. 

 

07-10-2014  Op 6-10-14: 

besproken in cie R&M, motie 

kan worden afgedaan. 

 

21-08-2014  Voorstel voor 

afdoen moet nog in de 

commissie R&M besproken 

worden. 

 

21-08-2014  Voorstel 

Presidium volgt nog. 

 

381 M2-1/PS14-10-

2013 

Motie Vreemd 

a/d Orde; 

schaliegas 

PS verzoeken GS: 

deze motie onder de aandacht te 

brengen van het Kabinet en het 

Parlement voor zij overgaan tot 

besluitvorming aangaande 

schaliegas en steenkoolgas en 

SP 

PvdD 

PvdA 

ONH 

GroenLinks 

CU-SGP 

Geldhof, J. 23-04-2015  Er is een brief van 

GS naar het Kabinet en TK 

gestuurd als uitvoering van de 

motie,  hierin wordt de motie 

onder de aandacht gebracht  

van kabinet (Minister EZ) en 

07-10-2014  Op 6-10-14 

voorstel voor afdoen 

besproken in R&M. GroenLinks 

wil de motie nog niet afdoen 

aangezien de PRV nog 

gewijzigd moet worden. 
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daarbij het belang te 

benadrukken van een brede 

maatschappelijke discussie over 

dit onderwerp, waarvan de 

uitkomsten worden meewogen 

bij het opstellen van de 

Rijksstructuurvisie. 

50PLUS 

Fractie 

Boer 

Tweede Kamer. Aanvullend is 

in de motie gevraagd 

(voorzorgprincipe ) om het NH-

standpunt ook in de PRV op te 

nemen. Dit wordt in de loop 

van dit jaar nog in PS 

behandeld. 

 

13-02-2014  Op 13 januari 

2014 op C-agenda gestaan van 

Commissie R&M 

Voorstel: motie M2-1 afdoen. 

 

15-11-2013  Uit besluitenlijst 

GS 12-11-2013:1. Kennis te 

nemen van de brief ter 

uitvoering van de motie 

"vreemd aan de orde van de 

dag" (M2-1/14-10-13) en deze 

aan te bieden aan de voorzitter 

van de Tweede Kamer der 

Staten Generaal en de minister 

van EZ.2. Afschrift van de brief 

te sturen naar de Provinciale 

Staten van Noord-Holland. 

 

 

21-08-2014  Voorstel voor 

afdoen moet nog besproken 

worden in de commissie R&M. 

 

14-02-2014  PS 03-02-2014: op 

verzoek van fractie GL wordt 

de motie nog niet afgedaan. 

 

16-01-2014  De commissie 

R&M heeft een afschrift 

ontvangen van de brief aan EZ 

(C-agenda R&M 13-1-

14).Voorstel: motie afdoen. 

 

 

368 M6-6/24-06-

2013 

Personenvervoer 

over Water in 

NZKG 

PS verzoeken het college: 

j. mee te werken aan een door 

de commissie Mobiliteit & 

Wonen te organiseren 

informatieronde en/of 

bijeenkomst om te komen tot 

onderzoekscriteria; 

k. onderzoek te starten naar een 

- ook financieel - breed gedragen 

duurzame vorm van 

personenvervoer over water 

tegen aanvaardbare 

maatschappelijke kosten.  

l. ten behoeve van het 

onderzoek een bedrag tot 

150.000 euro vrij te maken te 

dekken uit de reserve openbaar 

VVD 

PvdA 

D66 

CDA 

Loggen, C. 21-08-2015  in het 

Coalitieakkoord 2015-2019 

hebben GS uitspraken gedaan 

over personenvervoer over 

water.GS hebben op 30 juni 

besloten een brief aan PS te 

sturen met een reactie op het 

initiatiefvoorstel van de SP over 

personenvervoer over Water. 

Voorstel: Motie als afgehandeld 

beschouwen. 

 

23-04-2015  PS hebben 

geconcludeerd dat 

aanbesteding regulier ov niet 

mogelijk is. Het nieuwe college 

zal moeten aangeven of en op 

28-08-2015 Voorstel Presidium 

volg later. 

 

09-02-2015  In de vergadering 

van de commissie M&W van 19 

januari 2015 is het rapport van 

Mu Consult besproken. Daar is 

door de commissie de 

conclusie gedeeld dat 

aanbesteding van een regulier 

OV  niet haalbaar is. De 

commissie heeft GS verzocht 

de mogelijkheid te 

onderzoeken van besloten 

vervoer over water in het NZKG  

vanuit toeristisch/recreatief 

oogpunt in de zomermaanden.    
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vervoer; 

m. de resultaten van dit 

onderzoek zo spoedig als 

mogelijk en bij voorkeur voor 

het einde van het jaar aan 

Provinciale Staten te 

presenteren; 

n. dat de 1,2 miljoen conform 

het coalitieakkoord beschikbaar 

blijft, hangende het onderzoek 

tot uiterlijk begrotingsjaar 2016. 

Hierna kan er een nieuwe 

integrale afweging gemaakt 

worden. 

welke wijze hij invulling gaat 

geven aan het verzoek van PS 

de mogelijkheid te 

onderzoeken van besloten 

vervoer over water in het NZKG 

vanuit toeristisch/recreatief 

oogpunt in de zomermaanden 

en welke portefeuillehouder dit 

gaat trekken. 

 

06-02-2015  De commissie 

M&W heeft op maandag 19 

januari het rapport van 

MuConsult besproken. Daar 

heeft de commissie de 

conclusie gedeeld dat 

aanbesteding van een reguliere 

OV dienst over het 

Noordzeekanaal niet haalbaar 

is en heeft de commissie 

verzocht de mogelijkheid voor 

besloten vervoer vanuit een 

toeristisch/recreatief oogpunt 

in de zomermaanden nader te 

onderzoeken. 

 

27-11-2014  de rapportage van 

de werkgroep is op 22-09 

besproken in PS. PS maken nu 

met een extern adviseur een 

overdrachtsdossier ten 

behoeve van GS. 

 

17-04-2014  In de commissie 

M&W op 20 januari 2014 is 

afgesproken dat de werkgroep 

Vervoer over Water bijeen zal 

komen om te reageren op het 

voorstel van de gedeputeerde 

Mobiliteit om meer focus aan 

te brengen in het 

onderzoeksvoorstel. Vanuit de 

werkgroep is een nieuw 

  

21-11-2014  In PS van 22 

september jl.is een besluit 

genomen voor een vervolg op 

de werkzaamheden van de 

werkgroep PVOW. De komende 

weken wordt gewerkt aan een 

overdracht richting GS met het 

streven te komen tot een 

aanbesteding. Hiertoe is GS 

verzocht uiterlijk 1 november 

2014 te komen met een 

concretisering van de uitvraag 

en een tijdschema. 

 

28-04-2014  Op dit moment 

loopt er een marktconsultatie 

waarbij marktpartijen worden 

uitgenodigd hun visie te geven 

op de mogelijkheden van 

personenvervoer over water in 

het NZKG. De uitkomsten 

daarvan worden voorgelegd 

aan de commissie M&W van 12 

juni 2014.  

 

08-11-2013  19-02-2014: In de 

commissie van 17 feb. 2014 

mandateert de commissie de 

Voorbereidingsgroep om de 

opdracht aan GS aan te 

scherpen conform het 

voorgelegde voorstel. 

Procesvoorstel is besproken in 

de vergadering van 20 januari 

2014.Op verzoek van de 

commissie kijkt de 

Voorbereidingsgroep naar 

mogelijkheden om het porces 

te versnellen.     

 

04-11-2013  De commissie 

M&W heeft in haar vergadering 
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voorstel gekomen om eerst aan 

de markt te vragen of zij 

kansen zien in 

personenvervoer over water in 

het NZKG. Die marktconsultatie 

vindt heden plaats. 

Vervoerders kunnen tot eind 

april reageren. Op 12 juni 

zullen de resultaten in de 

commissie M&W worden 

besproken.  

 

13-02-2014  In de commissie 

M&W op 20 januari 2014 is 

afgesproken dat de werkgroep 

Vervoer over Water bijeen zal 

komen om te reageren op het 

voorstel van de gedeputeerde 

Mobiliteit om meer focus aan 

te brengen in het 

onderzoeksvoorstel. 

 

20-12-2013  Besluitenlijst GS 

17-12-2013, het college 

besluit: 

1. Kennis te nemen van de 

ingekomen brief van de 

commissie Mobiliteit en Wonen 

d.d. 1 november 2013; 

2. In te stemmen met het 

procesvoorstel en de daarin 

geschetste aanpak voor het 

onderzoek naar 

personenvervoer over water in 

het Noordzeekanaalgebied, ter 

uitvoering van motie 6-6/24-6-

2013; 

3. PS te informeren door 

middel van brief en 

bijbehorend procesvoorstel. 

van 31-10-2013 ingestemd met 

het voorstel van de 

voorbereidingsgroep. Namens 

de commissie is op 1-11-2013 

een uitgebreide opdrachtbrief 

aan GS verzonden. Een 

afschrift van de brief zal aan 

de leden van de commissie 

worden gezonden. 

 

03-10-2013  30 september 

2013 is er een 

informatiebijeenkomst 

geweest. Uit de tijdens de 

informatiebijeenkomst 

verkregen reacties en nog 

enkele werkbezoeken zal de 

Voorbereidingsgroep een 

voorstel opstellen voor de 

commissie (als kan 31 oktober 

2013). Na akkoord van de 

commissie wordt het voorstel 

met randvoorwaarden en 

criteria aan GS voorgelegd.   

 

18-07-2013  Voor het 

vaststellen van de 

onderzoekscriteria is de Cie 

M&W aan zet. Een 

voorbereidingsgroepje komt 

eind augustus bijeen. 

Gestreefd wordt een 

informatieronde e/o 

bijeenkomst te houden in 

oktober 2013.  

 

353 M2-1/PS11-3-13 Motie vreemd a/d 

Orde; Fast Flying 

Ferry 

PS verzoeken Gedeputeerde 

Staten: 

* voor 1 juni een inventarisatie 

PvdA Loggen, C. 27-11-2014  Door GS wordt 

hierin geen nadere actie 

ondernomen. 

26-08-2013  De commissie 

M&W heeft in haar vergadering 

van 13 juni 2013 kennis 
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te maken van eventuele nieuwe 

feiten die tot nieuwe inzichten 

zouden kunnen leiden met 

betrekking tot de voortzetting 

van de FFF en deze inventarisatie 

voor te leggen aan de commissie 

M&W;  

* PS voor 1 juni te berichten hoe 

met gebruikmaking van het 

vrijgevallen budget een betere 

doorstroming en een hogere 

frequentie wordt gerealiseerd 

voor bus 82, zodat er een 

verbinding ontstaat met HOV-

kwaliteit tussen Velsen en 

Amsterdam, waardoor de 

reisduur van de verbinding 

gelijkwaardig wordt aan die van 

de FFF. 

 

15-07-2013  De gevraagde 

inventarisatie is in mei 

toegezonden aan PS.  

 

11-04-2013  De gevraagde 

inventarisatie zal volgens 

planning voor 1 juni in GS 

komen. 

 

genomen van de reactie van 

GS. De motie blijft op verzoek 

van de commissie open staan.   

 

336 M7-21/19-11-12 Begroting 2013; 

spoorsedoor-

snijding. 

PS verzoeken GS: 

* aandacht te blijven vragen voor 

de problematiek van de 

spoorsedoorsnijding; 

* bij de minister aan te dringen 

te werken aan een oplossing 

voor de betrokken gemeenten. 

PvdA 

GroenLinks 

Post, E. 21-08-2015  Geen wijzigingen. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  Geen wijzigingen. 

 

27-11-2014  Geen wijzigingen. 

 

14-08-2014  De 

staatssecretaris heeft een 

programma ontwikkeld om een 

50% bijdrage te geven aan 

spoorse doorsnijdingen. De 

provincie is in gesprek met I&M 

over haar rol hierin.  

 

17-04-2014  Geen wijzigingen. 

 

13-02-2014  Geen wijzigingen. 

 

21-11-2013  Bij het besluit van 

de staatsecretaris over OV Saal 

van begin september is er geld 

beschikbaar gesteld voor de 
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spoorse doorsnijdingen in de 

Gooi en Vechtstreek. 

 

15-07-2013  Continu 

aandachtspunt. 

 

11-04-2013  In behandeling. 

 

07-02-2013  In behandeling. 

 

309 M16-2/16-07-12 Uitvoerings-

programma Visie 

OV 2020; belbus. 

PS dragen GS op: 

* actief in overleg te gaan met 

de initiatiefnemer van de 

"belbus", zodat deze kan komen 

tot een aanpassing van het 

concept waardoor dit gezien kan 

worden als openbaar vervoer; 

* PS uiterlijk 1 oktober 2012 te 

informeren over de resultaten. 

PvdA Post, E. 21-08-2015  Op 15 juni jl. 

heeft de commissie M&F er 

mee ingestemd dat de motie 

als afgehandeld wordt 

beschouwd. 

 

23-04-2015  Voorstel motie als 

afgedaan te beschouwen. 

 

13-03-2015  Uit besluitenlijst 

GS 15-03-2015:Het college 

besluit: 1. Kennis te nemen van 

het particuliere 

initiatiefvoorstel van de heer 

Heneweer d.d. 1 oktober 2014 

inzake het openbaar vervoer in 

de Noordkop en de procesgang 

rondom de totstandkoming 

van het voorstel; 2. Te 

concluderen dat het voorstel 

van de heer Heneweer om een 

vijftal buurtbuslijnen op te 

zetten ter vervanging van 

reguliere buslijnen niet in 

overeenstemming is te 

brengen met de Beleidsvisie 

Openbaar Vervoer omdat het 

ontbreekt aan een 

vervoerskundige en/of 

financiële noodzaak; 3. PS door 

middel van brief te informeren 

over deze besluiten en hen te 

verzoeken de motie (nr. 16-02) 

28-08-2015 Voorstel: motie 

afdoen. 

 

16-03-2015  Motie wordt 

vooralsnog niet afgedaan. 

Komt eerst nog aan de orde in 

een eerstvolgende commissie. 
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van 16 juli 2012 inzake het 

particuliere initiatiefvoorstel 

van de heer Heneweer als 

afgehandeld te beschouwen; 4. 

De heer Heneweer door middel 

van brief te informeren over 

deze besluiten. 

 

06-02-2015  Geen wijzigingen. 

 

27-11-2014  Geen wijzigingen. 

 

14-08-2014  Geen wijzigingen. 

 

17-04-2014  Geen wijzigingen. 

 

13-02-2014  Geen wijzigingen. 

 

21-11-2013  Gedeputeerde 

Post heeft op 9 september 

2013 in de Commissie M&W 

melding gemaakt van de 

voortgang. De initiatiefnemer 

zal met een beter voorstel 

moeten komen. 

 

15-07-2013  Geen wijzigingen. 

 

11-04-2013  Geen wijzigingen. 

 

07-02-2013  De initiatiefnemer 

heeft nog geen melding aan de 

provincie gedaan over 

aanpassing van zijn voorstel. 

 

29-11-2012  Gedeputeerde 

Post heeft op 15 oktober 2012 

melding gemaakt van de 

voortgang van het overleg. De 

initiatiefnemer is nu aan zet 

om zijn voorstel aan te passen 

zodat het past binnen de 

definitie van openbaar vervoer. 
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293 M10-2/05-03-12 Bestuurs-

afspraken 2011-

2015 Rijk, IPO, 

VNG en UvW. 

PS verzoeken Gedeputeerde 

Staten: 

* actief te blijven uitdragen dat 

Noord-Holland voorstander blijft 

van een open huishouding voor 

de provincies; 

* zo snel mogelijk (al dan niet in 

IPO-verband) in overleg te gaan 

met het Rijk om duidelijkheid te 

verkrijgen over de nog 

bestaande onduidelijkheden; 

* de voortgang van de 

deelakkoorden periodiek voor te 

leggen aan de vakcommissies en 

de algemene voortgang van het 

bestuursakkoord op hoofdlijnen 

periodiek voor te leggen aan de 

commissie Water, Economie en 

Bestuur (WEB). 

VVD 

PvdA 

D66 

CU-SGP 

CDA 

50PLUS 

Post, E. 21-08-2015  Geen wijzigingen. 

 

23-04-2015  Geen wijzigingen. 

 

06-02-2015  Geen wijzigingen. 

 

27-11-2014  Geen wijzigingen. 

 

14-08-2014  Geen wijzigingen. 

 

17-04-2014  Geen wijzigingen. 

 

13-02-2014  Geen wijzigingen. 

 

21-11-2013  Geen wijzigingen. 

 

15-07-2013  Geen wijzigingen. 

Wél is er dit voorjaar een 

akkoord bereikt tussen het Rijk 

en de koepels IPO, VNG en UvW 

over een drietal financiële 

onderwerpen: (1) De wet 

houdbaarheid 

overheidsfinanciën, (2) het 

wetsvoorstel 

schatkistbankieren en (3) het 

BTW-compensatiefonds. 

Provinciale Staten zijn hierover 

per brief geïnformeerd 

(kenmerk 138921/138922).  

 

11-04-2013  Geen wijzigingen. 

 

07-02-2013  Geen 

wijzigingen/aanvullingen. Het 

is op dit moment niet duidelijk 

hoe het nieuwe kabinet wil 

omgaan met de 

Bestuursafspraken tussen Rijk, 

IPO, VNG en  UvW. 

 

29-11-2012  Geen wijzigingen. 
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30-07-2012  In verband met de 

val van het kabinet is er 

momenteel niets nieuws te 

melden. 

 

21-06-2012  Er zal hierover 

nog voor de zomer 

voortgangsbericht naar de 

Staten worden verzonden. Er 

zal zo veel mogelijk worden 

gerapporteerd, maar door de 

val van het Kabinet is er de 

komende tijd waarschijnlijk 

minder te melden. 

 

12-04-2012  De Bestuurs-

afspraken beslaan een periode 

van vier jaar. In die vier jaar 

worden tal van afspraken 

geconcretiseerd. Over 

genoemde onduidelijkheden in 

de motie zal dan ook pas 

gaandeweg duidelijkheid 

ontstaan. Het verzoek van PS 

aan GS zal dan ook pas 

compleet gerealiseerd zijn als 

de periode van de Bestuurs-

afspraken is afgerond. 

 

Op donderdag 22 maart is 

door het IPO-bestuur een 

monitor vastgesteld, waarmee 

de stand van zaken van de 

voor provincies geldende 

bestuursafspraken wordt 

gemonitord.  

Deze monitor wordt, tezamen 

met een eigen 

voortgangsdocument nog dit 

voorjaar aan de Staten 

verstuurd. 

 

 


